

# Aalborg klatreklub



Bestyrelsesmøde den 2. juni 2025 kl. 18 - 21

Referent: Thor Bækgaard Andersen

Tilstedeværende: Fuld bestyrelse på nær Thomas Ilum der er fraværende

## 1: Orientering af fra projektudvalget (45 min)

- Der har været kigget på nyt logo men dette er lidt lagt fra sig for tiden
- Der er kommet 2 millioner fra AN/TV fonden som skal bruges indenfor det næste år
- Arkitekt fra klubben er forbi og der har været et møde med Engaard hvor der har været problemer med en brandvæg der skal ordnes.
  - Der er muligt tab af arbejdstid grundet udbedring af brandvæg og der snakkes om hvorvidt man skal forsøge at udskyde husleje.
  - Der bliver vist første tegninger for det nye sted med opdeling af de ting der skal være som minimum.
  - Praktiske ting er tænkt til stueplan (omklædning, værksted mm.) mens lounge og mere hygge er ovenpå i alt omkring 150 m<sup>2</sup>.
  - Ved dette forlæg vil der skulle aktiveres ingeniører i forhold til statik og brand. Dette vil oftest tage omkring 3 måneder, Der er dog ikke noget krav for byggetilladelse hvis der bygges 1 plan.
  - Det er måske en ide at have en form for rådgiver i forhold til at få alt bygningsarbejdet til at forgå efter bogen
- Der kommer kommentarer omkring hvorvidt dette forslag er for stort til hvad vi har behov for, og om det er den vej vi gerne vil gå når det er midlertidigt.
  - Der er nogen der kan se ideen med at have pladsen på første sal til opholdning
  - Der er snak om hvorvidt at prioriteringen af en fed første sal er nødvendig og at der skal kigges på de praktiske ting først der skal bruges samt klatrevæg (etappeopdele det).
  - Bliver snakket mere om at der skal være styr på rækkefølge hvor kræfterne skal bruges så der bliver arbejdet målrettet mod en åbning i dette år.
- Der har været et tidligere møde med Climb Denmark hvor der har været snak om at de har styr på hvad der skal være for at have en klatrehal der kan hjælpe med at indhente tilbud og budget (Skal undersøges lidt mere).
- Der skal komme enighed om hvordan midler skal bruges og hvor mange penge man er klar på at bruge til forskellige ting så man kan indhente tilbud starte.
- Enighed om at gå med planen om 2 plans etablering hvor der nu skal indhentes etableringstilbud på både klatrefaciliteter og egen etablering.

## 2: Til og fra klubværten (30 min)

- Forslag ang. ny hjemmeside (diskussion og gerne beslutning)
  - Der bliver forvist en ny hjemmeside som klubværten har forsøgt at lave et udbud på med square space udgift (1150 el. 1920 dkk.- /år).

- Der er en billigere løsning med wordpress (700 dkk.- ish)
- Bestyrelsen er enig om at det er okay at bruge 2000 dkk.- til at få ny hjemmeside efter klubværtens præference.
- Nye sikringskort
  - Der er kommet nye sikringskort af plastik hvor der er købt 250 k1 og instruktør samt 1000 k2
- Socialt ansvar
  - Ungdommens røde kors ferielejer
    - Malte, Jeppe og Thor tager i sommerferien afsted hvor de skal sikre og hjælpe udsatte børn og unge (de betaler transport og trænerne får løn for aktiv tid)
  - Mandecenteret
    - Har været forbi til lidt over en times klatring
- Koda musiklicens
  - Der er kommet ny lovgivning i folketingengens så der skal nu betales moms af denne licens så betaling er nu gået fra 6000 -> 7500 dkk.- pr år. Dette er en  $m^2$  pris så der skal kigges på dette inden Eternitten åbner. Det skal også tjekkes igen om det nye er offentligt så om det skal bruges der.
- MigogAalborg katalog
  - Der er kommet en artikel omkring udvidelsen og de har nu spurgt om vi vil være med i et katalog om hvor nye i byen kan finde fællesskaber mm. Og denne er kommet ud
- Autobelays
  - De er nu kommet og der er lavet serviceaftale. Måske kan det give mening at udbyde k1 igen med fokus på autobelay brug.

### 3: Godkendelse af referat fra 5. maj (5 min)

- Mangler at skrive referent of tilstedeværende derudover godkendt

### 4: Siden sidst fra ministre og deres udvalg (25 min)

- It minister (Thomas)
  -
- Kommunikations- og PR minister (Camilla)
  - Der er blevet kigget på at fordele instagram og facebook hvilket ikke har været succesfuldt endnu
- Frivillig engagementsminister (Camilla)
  -
- Bouldervægsminister (Rasmus O)
  - Mike er startet nu og der er kommet kontrakt han skal have, nedtagning er blevet udskudt en uge grundet eksamen og der kommer et kursus efter nedtagning for introkursus. Der er kommet nye stiger og 2 mangler stadig.

- Lidt til kontrakten - Der er spørgsmål til 21 timer om måneden og der er kun udbudt 18 timer pt. så dette skal der lige styr på. Der er også snak om at ændre sharp antal tid til ca. antal tid. Der bliver snakket om at der skulle have været en 6 måneders prøveperiode og efter disse vil der være 1 måneds opsigelsesret.
- Højvægsminister (Thor)
  - Intet nyt, der bliver dog bygget meget i ferien
- Konkurrenceministre (Rasmus O)
  - Hvad skal der ske med Aalborg open da det falder oveni åbning af den nye hal. Dette kommer på som punkt til næste møde.
- Samarbejdsminister (Rasmus O)
  -
- Økonomiminister (Malthe)
  - Der er lavet catchup den sidste måned og der er indsendt så der kan laves børneattester og alle bevillinger er givet.
- Næstforperson og socialminister (Lasse)
  -
- Forperson (Vibeke)
  - Arrangement i friluftsland var en god dag hvor mange kom og der kan nu komme 2 faste uger om året efter dette.

## 5: Udvalg

- Trænerudvalg (Thor)
  - Der kigges på nye hold efter sidste møde
- Tutorudvalg (Rasmus)
  - Der bliver lukket ekstra medlemmer ind
- Regnskab (Malte)
  - Der er kommet lidt penge ind fra fonde til klubturene de sidste måneder

## 6: Ændring af betaling for sikringskursus for forældre (10 min)

- Der har været begrænset engagement fra forældre til kurser og instruktørerne har bedt om at overveje hvorvidt forældre skal begynde at betale så dette kommer tilbage.
  - Enighed om dette med start pr. 1 august
- Udvalget skal diskutere nye priser for kurser da disse har været uændret længe

## 7: Godkendelse af tilbud fra Aktiv Fundraising, er gjort over mail men skal have konfirmation her (1 min)

- Brug af aktiv fundraising til fondsøgning for xxx pris. Godkendt

## 8: Skift til online bilag (15 min)

- Enighed om at det er en god ide at der skal skiftes til online udgiftsbillag og det skal undersøges hvordan dette skal fungere inden det tages i brug.

#### **9: Tilbud fra Gubbies på gamle autobelays (5 min)**

- Der blev engang købt 2 autobelays fra gubbies hvor den ene gik i stykker før igangtagning og den anden har haft mange problemer. De er begge certificeret. Gubbies vil gerne købe dem tilbage for tilgodebevis på 15000 dkk.- hvilket vi godkender og dette regner vi med at bruge på nye lånesko

#### **10: Igangsættelse af webshop (10 min)**

- Der har været meget arbejde bag alledere og det har været forlagt den gamle bestyrelse og der er snak om nu at sætte dette i gang for også at have mere reklame. Klubben skal ikke tjene penge på dette der skal bare være klubbetøj til rådighed i lille udvalg. Der skal kunne købes i alle farver ud over neongul blå og rød, da disse er taget, efter udbyders mulighed.

#### **11: Invitation til Vestbydagene (5 min)**

- Vi er blevet spurgt om vi vil være med til vestbydagen hvor vi normalt har sagt nej da der ikke har været kapacitet til flere medlemmer.
- Det overvejes om vi skal være med i år da der nu er mere plads og vi måske skal sætte noget op da vi nu kan tilbyde mere plads i fremtiden. Måske kan man komme forbi Annebergvej og prøve og måske kan juniorholdet hjælpe med at vise rundt.
- Malthes kan være tovholder til at kigge på at få det op at køre og vi er enige om at vi deltager.

#### **12: DGI – styrkelse af kvinders trivsel og engagement – projekt (5 min)**

- Tilbud om at deltage her
  - o Da vi kan se på vores medlemstal at der er flere mænd end kvinder kunne det give mening at være med her.
  - o Nogen fra klubben kunne godt tænke sig måske at være med, men det er en kommitment at være med for medlemmer, en aktiv gruppe og bestyrelsen.
- Der er snak om hvorvidt det giver mening for os da det er møntet på unge hvor vi har god gang i pigerne i den alder hvor holdene er størstedelen piger.
- Det bliver ikke til noget denne gang da det bliver set som det forkerte sted for klubben at sætte ind, der arbejdes dog videre med tiltag for at gøre klatring mere attraktivt for kvinder.

#### **13: Samværspolitik fra DKLAF. Arbejdsgruppe nedsættes til at lave Aak´s samværs politik. (10 min)**

- Der er mange gode ting at hente fra klatring Danmark og fra kickboksningens retningslinjer tilsendt af Nikolai
  - o Der skal udarbejdes noget til klubben og dette vil Vibeke, Camilla og Thor stå for.

**14: Godkendelse af referat fra Generalforsamlingen den 20. marts (5 min)**

- Godkendt

**15: Ekstra bestyrelsesmøde hen over sommeren?**

- Der er enighed om at det måske er en god ide med et møde med alt der sker med Eternitten og de fleste skulle gerne være til at komme fint i kontakt med. Det er nok bedst at lave en indkaldelse til et møde hvis der kommer noget aktuelt

**16: Evt. (5 min)**

- Der har været problemer med et medlem der har skåret i træ fodgreb hvilket der ikke var blevet godkendt. Der vil blive taget en snak med dette medlem
- Kasser er blevet opmærksom på at man kan flade i med fontsansøninger da vi ved konkurs vil skulle give til kommunen i stedet for alment nyttige formål som andre klubber, game, DGI eller noget lign.
- Formand for klatring Danmark vil gerne besøge os engang i sommeren.